



景嶺書院
King Ling College
二零二五至二零二六年度家長通告第六號
School Notice 6

(本通告已上載於本校網頁 <https://www.kingling.edu.hk>)

敬啟者：茲有下列重要事項，祈予垂注：

1 December 2025

Dear parents,

Here are the items for your immediate attention:

(一) 聖誕聯歡會暨便服日

聖誕聯歡會暨便服日將於 12 月 19 日（星期五）舉行，所有學生須在上午 8 時前回校，是日放學時間為中午 12 時正。

(A) Christmas Celebration and Dress Down Day

The function will be held on 19 December 2025 (Friday), all students have to arrive at school before 8:00 am and school ends at 12 noon.

(二) 聖誕假期自修室計劃

為使同學善用聖誕假期完成假期功課及準備假期後的考試，學校將開放禮堂三天供同學作自修室之用。當值老師會解答同學的問題，亦會跟進同學的假期功課進度（只適用於初中），歡迎家長鼓勵同學參與。學校將安排每級約 30 名初中學生及每級約 20 名高中學生參與。若報名出現超額情況，校方將甄選合適同學，並在 12 月 18 日透過「eClass Parent」應用程式通知是次報名是否成功。家長請於 12 月 11 日前報名，成功接納的同學必須準時出席合共三天的自修室。無故缺席者，當曠課處理。計劃詳情如下：

日期：29, 30, 31 /12/2025

時間：9:00 am – 12:00 noon

地點：本校禮堂

(B) Christmas Holidays Self-study Room Program

In order to let students make good use of the Christmas holidays to finish the holiday assignments and prepare for the 1st Exam after the holidays, the school hall will be open for 3 days as Self-study Room for students. Teachers will be on duty to help students with their learning and monitor their homework completion progress (for Junior Forms only). Please encourage your child to participate in the program. The capacity can only be limited to around 30 S.1 – S.3 students for each form and 20 S.4 – S.6 students for each form. The school will make the final decision if the class is full. Successful applicants will be notified through the App “eClass Parent” on 18 December. The deadline of application is 11 December. Students must attend the 3-day program. Absence on any single day without proper reasons will be treated as truancy. The details of the program are as follows:

Date: 29, 30, 31 /12/2025

Time: 9:00 am – 12:00 noon

Venue: School Hall

(三) 聖誕節假期功課

聖誕節假期將至，各科老師會因應學生學習需要而給予功課。中一至中三學生將於假期前收到聖誕節假期功課表，煩請家長督促貴子弟準時完成，並於 1 月 2 日（星期五）遞交。

(C) Christmas Holiday Assignments

The Christmas holiday is around the corner. Subject teachers will prepare assignments to cater for all ability ranges. Students of S1 to S3 will receive the assignment list before the holiday. Parents please supervise the completion of all the assignments given, which will be collected on 2 January 2026 (Friday).

(四) 第一學期考試(中一至中五級)及模擬試(中六級)

1. 本校將於 2026 年 1 月 2 日(星期五)至 15 日(星期四)舉行第一學期考試(中一至中五級)。
2. 中六級模擬試則於 2026 年 1 月 15 日(星期四)至 1 月 28 日(星期三)舉行。中六級同學須於 1 月 29 日(星期四)至 2 月 27 日(星期五)按正常時間表上課。
3. 懇請 台端督促 貴子弟勤加溫習。有關考試之注意事項如下：

- (1) 學生如因病告假，回校時須進行補考，學生須於回校首日向班主任提交缺席當日之醫生證明書(中、西醫均可)及家長信，補考分數才會納入成績表分數。如補考日子因病告假，亦須出示補考當天醫生證明書及家長信。
- (2) 考試設考試預留日，如上述中一至中六考試期間個別班級或全校遇緊急事故(如熱帶氣旋、持續大雨、雷暴或隔離等)以致停課，該日考試科目之補考將延至考試預留日舉行，屆時請參考學校網頁。

- (3) 除指定科目外，考試地點如下：

級別	地點
中一、中二、中六級	禮堂
中三級	207 及 208 室
中四、中五級	課室

請留意考試時間，各級考試時間表詳見附件一。

(D) First Term Examination(S1-S5) and Mock Examination(S6)

1. The first term examination (S.1 to S.5) will be conducted from 2 January (Friday) to 15 January (Thursday); S.6 students will have mock examination from 15 January (Thursday) to 28 January (Wednesday).
2. S.6 students will have normal lessons from 29 January (Thursday) to 27 February (Friday).

3. Parents please supervise the revision. Examination particulars are as follows:

- (1) Students who fall ill and cannot attend an exam will attend the makeup exam when they return to school. A doctor's note for the day of absence (either from Chinese or western physician) AND a parent's letter must be submitted to the class teachers on the first day students return to school. Otherwise, the marks in the makeup exam will not be counted in the report cards. If the students apply for sick leave on the day of makeup exam, students must present both the doctor's note for the day of absence of makeup exam and a parent's letter.
- (2) There are "reserved days" for the exam. In case of school suspension (e.g. typhoon, heavy rainstorms) during the above S.1 – S.6 exam period, the exam missed will be conducted in the reserved days. Please refer to the school website then.
- (3) Except some specified subjects, the examinations will be held in the venues below:

Form	Venue
S.1, S.2, S.6	School hall
S.3	Room 207 and 208
S.4, S.5	Classrooms

For details, please refer to Appendix 1 for exam timetable of each form.

(五) 十二月初活動及假期安排

十二月一日及二日，為本校第三十屆陸運會，十二月三日為本校旅行日，十二月四日及五日為學校假期。

十二月七日為立法會換屆選舉日，十二月八日為選舉日翌日，政府定為學校假期。請同學善用時間，多關心社會事務。家長可以身作則，一盡公民責任。

十二月九日照常上課。

(E) Arrangements of School Events and Holidays in Early December

Our 30th Athletics Meet will be held on 1st and 2nd December while the school picnic will take place on 3rd December. 4th and 5th December will be school holidays.

Legislative Council General Election will be held on 7th December. The day after the election is designated as a school holiday by the Government. Students should make good use of their time and care about social issues. Parents should be role models to exercise their civic right.

9th December is a normal school day.

(六) 精神健康

輔導部將於十二月派發由教育局出版的「考試之旅」單張給同學，讓同學關注精神健康，同時分享一些面對考試的抗壓方法。

另外，輔導部亦會派發由教育局出版的「考試期間，我想關心和鼓勵子女可以怎樣做」的單張給家長，以鼓勵家長在考試期間多支持自己子女。

(F) Mental Health

A leaflet, "The Exam Journey" published by EDB, will be distributed to students in December by the Guidance Section, in the hope of raising students' awareness of mental health and sharing exam stress relievers.

A leaflet, "Supporting Children During Exams", will be distributed to parents in December by Guidance Section to encourage parents to give appropriate support to their children during examination period.

(七) 保持警覺預防季節性流感或其他傳染病（與[家長及學生須知]6.2 相同）

1) 為保障學生健康，我們籲請各位家長與我們通力合作，提醒學生時刻保持個人及校園環境衛生。以下各項，謹請留意，並切實執行：

- 如學生有發燒情況，則不應上學。（如果用口溫深熱器，體溫不高於攝氏 37.5 度（華氏 99.5 度）均屬正常。如果採用耳探溫度不高於攝氏 38 度（華氏 100.4 度）亦屬正常。）
- 如學生確診已感染傳染病，或有不適需要留院，家長便需立即通知學校。（校務處電話：2702 9602）
- 如學生出現發燒、咳嗽、喉嚨痛等上呼吸道感染病徵時，應戴上口罩，及早求醫，和留在家中休息。待徵狀消失及退燒後，須多休息至少兩天，才可回校復課。
- 與學校合作，將患病學生從學校接走，並即時求診。
- 不要隨地吐痰，應將口鼻分泌物用紙巾包好，棄置於垃圾箱內。
- 為子女提供手帕或紙巾，並自備口罩及酒精潔手液，提醒子女不應與他人共用毛巾或紙巾。

2) 若有學生因病缺課，如有需要，學校會盡量為該等學生提供學習支援，使他們不會因缺課影響日後學習進度；如在病假期間校內有測驗及考試，學校會盡量安排該學生在復課後進行補考，家長無須擔心。

3) 我們有效預防傳染病，必須保持警覺，加強個人衛生及環境清潔。家長的支持是重要的一環，謹此再次籲請各位家長通力合作，保持家居清潔衛生，落實做好一切預防傳染病的措施。（附：衛生防護中心網址 www.chp.gov.hk）

**(G) Stay vigilant to guard against seasonal influenza or other communicable diseases
(same as “Parents’ and Students’ Guidelines 6.2”)**

- 1) We request parents to cooperate with our school and remind their children to be on the alert of personal hygiene at all times:
 - Students should stay home if they suffer from high temperature (not exceeding 37.5°C for oral, and 38°C for aural).
 - School must be notified (TEL: 2702 9602) if students are identified with communicable diseases or admitted to the hospital; preventive measures can then be taken for students.
 - If students suffer from temperature, coughing, sore throat or other types of respiratory concerns, they should put on masks, and seek medical opinion. They may return to school two days after the symptoms are gone.
 - If the child falls ill at school, parents should pick up their child at school and seek medical opinion at once.
 - Students should not spit, but wrap all mucus in tissue and dispose it in a rubbish bin.
 - Parents should prepare handkerchiefs, tissues, masks, and cleansing agent for their children, and remind them not to share towels or tissues with others.
- 2) The school will prepare lessons necessarily for home study or make-up sessions for students who are absent if necessary; make-up tests and exams may also be arranged. Parents need not worry about learning progress.
- 3) All parties must cooperate to ensure that personal hygiene and environment are in their best condition.
Parents’ support in educating their children, and running a clean household will definitely prevent any illness from spreading.
(Centre for Health Protection website: www.chp.gov.hk)

此致
貴家長

署理校長及副校長

彭瑋湏 謹啟

二零二五年十二月一日

Thank you for your attention.

Sincerely



Eva Pang
Acting Principal cum Vice Principal

KING LING COLLEGE
First Term Examination (2025-2026)
The Timetable of Secondary One

Jan 2 1月2日 Fri
Chi (Reading) 中文(閱讀) 8:15 – 9:30
Chi (Writing) 中文(寫作) 10:00 – 11:30
HW Collection 收集功課 11:30 – 12:00

Jan 5 1月5日 Mon	Jan 6 1月6日 Tue	Jan 7 1月7日 Wed	Jan 8 1月8日 Thu	Jan 9 1月9日 Fri	Jan 10 1月10日 Sat
CES 公經社 8:15 – 9:00	Eng (Writing) 英文(寫作) 8:15 – 9:15	T.L. 科生 8:15 – 8:55	Maths 數學 8:15 – 9:30	Hist 歷史 8:15 – 9:00	Reserved 預留
Eng (Listening) 英文(聆聽) 9:30 – 10:30	Eng (Reading) 英文(閱讀) 9:45 – 10:45	* Chi (Speaking) 中文(口試) 9:25 – 10:55	* Chi (Speaking) 中文(口試) 10:00 – 11:30	Geog 地理 9:30 – 10:30	

Jan 12 1月12日 Mon	Jan 13 1月13日 Tue	Jan 14 1月14日 Wed	Jan 15 1月15日 Thu
I.S. 綜合科學 8:15 – 9:15	I.C.T. 電腦 8:15 – 9:00	C. Hist 中史 8:15 – 9:15	Reserved 預留
* Eng (Speaking) 英文(口試) 9:45 – 10:45		Reserved 預留	

Except Chi (Speaking) and Eng (Speaking), the examination will be held in school hall.

* The venues for Chi (Speaking) and Eng (Speaking) will be announced by the subject teachers.

KING LING COLLEGE
First Term Examination (2025-2026)
The Timetable of Secondary Two

Jan 2 1月2日 Fri
Chi (Reading) 中文(閱讀) 8:15 – 9:30
Chi (Writing) 中文(寫作) 10:00 – 11:30
HW Collection 收集功課 11:30 – 12:00

Jan 5 1月5日 Mon	Jan 6 1月6日 Tue	Jan 7 1月7日 Wed	Jan 8 1月8日 Thu	Jan 9 1月9日 Fri	Jan 10 1月10日 Sat
CES 公經社 8:15 – 9:00	Eng (Writing) 英文(寫作) 8:15 – 9:15	T.L. 科生 8:15 – 8:55	Maths 數學 8:15 – 9:30	Hist 歷史 8:15 – 9:00	Reserved 預留
* Chi (Speaking) 中文(口試) 9:30 – 11:00	Eng (Reading) 英文(閱讀) 9:45 – 11:00	Eng (Listening) 英文(聆聽) 9:25 – 10:40	* Eng (Speaking) 英文(口試) 10:00 – 11:00	Geog 地理 9:30 – 10:30	

Jan 12 1月12日 Mon	Jan 13 1月13日 Tue	Jan 14 1月14日 Wed	Jan 15 1月15日 Thu
I.S. 綜合科學 8:15 – 9:15	I.C.T. 電腦 8:15 – 9:00	C. Hist 中史 8:15 – 9:15	Reserved 預留
* Chi (Speaking) 中文(口試) 9:45 – 11:15		S.2 Choir Training 9:45 – 12:30 Hall	

Except Chi (Speaking) and Eng (Speaking), the examination will be held in school hall.

* The venues for Chi (Speaking) and Eng (Speaking) will be announced by the subject teachers.

KING LING COLLEGE
First Term Examination (2025-2026)
The Timetable of Secondary Three

Jan 2 1月2日 Fri
Eng (Reading) 英文 (閱讀) 8:15 – 9:45
Eng (Writing) 英文 (寫作) 10:15 – 11:45
HW Collection 收集功課 11:45 – 12:15

Jan 5 1月5日 Mon	Jan 6 1月6日 Tue	Jan 7 1月7日 Wed	Jan 8 1月8日 Thu	Jan 9 1月9日 Fri	Jan 10 1月10日 Sat
Chi (Reading) 中文(閱讀) 8:15 – 9:30	Eng (Listening) 英文(聆聽) 8:15 – 9:45	C. Hist. 中史 8:15 – 9:15	Bio 生物 8:15 – 9:00	Maths 數學 8:15 – 9:45	Reserved 預留
Chi (Writing) 中文 (寫作) 10:00 – 11:30	* Chi (Speaking) 中文 (口試) 10:15 – 11:45	Phy 物理 9:45 – 10:30	I.C.T. 電腦 9:30 – 10:20	* Chi (Speaking) 中文 (口試) 10:15 – 11:45	

Jan 12 1月12日 Mon	Jan 13 1月13日 Tue	Jan 14 1月14日 Wed	Jan 15 1月15日 Thu
Geog 地理 8:15 – 9:30	Chem 化學 8:15 – 9:00	E. Lit 英語文學 8:15 – 9:15 202 TL 科生 8:15 – 8:55 203 Mus 音樂 8:15 – 8:50 204 VA 視藝 8:15 – 9:15 205	* Eng (Speaking) 英文(口試) 8:15 – 9:25
Hist 歷史 10:00 – 11:00		Reserved 預留	Reserved 預留

Except Chi (Speaking), Eng (Speaking) and some specific subjects, the examination will be held in Room 207/8.

* The venues for Chi (Speaking) and Eng (Speaking) will be announced by the subject teachers.

KING LING COLLEGE
First Term Examination (2025-2026)
The Timetable of Secondary Four

Jan 2 1月2日 Fri
Eng (Reading) 英文 (閱讀) 8:15 – 9:45
Eng (Writing) 英文 (寫作) 10:15 – 12:15

Jan 5 1月5日 Mon		Jan 6 1月6日 Tue	Jan 7 1月7日 Wed	Jan 8 1月8日 Thu	Jan 9 1月9日 Fri	Jan 10 1月10日 Sat
BAFS 企會財 8:15 – 9:45 503 C. Lit (I) 文學(卷一) 8:15 – 9:45 503 Chem 化學 8:15 – 9:30 Blk 1: 504 Blk 3: 501	Hist 歷史 8:15 – 10:00 502 T.L. 科生 8:15 – 9:15 504	Chi (Reading) 中文(閱讀) 8:15 – 9:45	CS 公社 8:15 – 9:15	* Eng (Speaking) 英文(口試) 8:15 – 9:25	Geog 地理 8:15 – 9:45 605	Reserved 預留
C. Lit (II) 文學(卷二) 10:15 – 11:45 503		Chi (Writing) 中文 (寫作) 10:15 – 12:30	Maths 數學 9:45 – 11:15 MC1: 503 MC2: 502 M1: 504 M2: 501	Eng (Listening) 英文(聆聽) 10:00 – 12:10 Hall		

Jan 12 1月12日 Mon		Jan 13 1月13日 Tue	Jan 14 1月14日 Wed	Jan 15 1月15日 Thu
C. Hist 中央 8:15 – 9:45 501 Econ 經濟 8:15 – 9:45 502	I.C.T. 電腦 8:15 – 9:30 504 Bio 生物 8:15 – 9:15 503	Phy 物理 8:15 – 9:30 Blk 1: 603 Blk 2: 604	Reserved 預留	Reserved 預留

Except Eng (Speaking) and some specific subjects, the examination will be held in Room 501-504.

* The venues for Eng (Speaking) will be announced by the subject teachers.

KING LING COLLEGE
First Term Examination (2025-2026)
The Timetable of Secondary Five

Jan 2 1月2日 Fri
Chi (Reading) 中文(閱讀) 8:15 – 9:45
Chi (Writing) 中文(寫作) 10:15 – 12:30

Jan 5 1月5日 Mon		Jan 6 1月6日 Tue	Jan 7 1月7日 Wed	Jan 8 1月8日 Thu	Jan 9 1月9日 Fri	Jan 10 1月10日 Sat
C. Hist 中史 8:15 – 10:15 603 Econ 經濟(卷一) 8:15 – 9:15 602	I.C.T. 電腦 8:15 – 10:15 604 Bio 生物 8:15 – 9:55 601	Eng (Reading) 英文(閱讀) 8:15 – 9:45	CS 公社 8:15 – 9:45	Geog (I) 地理(卷一) 8:15 – 10:15 Blk 1: 601 Blk 3: 602	Maths (I) 數學(卷一) 8:15 – 9:45 MC1: 602 MC2: 603 M1: 604 M2: 601	Reserved 預留
Econ 經濟(卷二) 9:45 – 11:15 602		Eng (Writing) 英文(寫作) 10:15 – 12:15	Maths (M1/M2) 數學(M1/M2) 10:15 – 11:45 M1: 604 M2: 601	Geog (II) 地理(卷二) 10:45 – 12:00 Blk 1: 601 Blk 3: 602	Maths (II) 數學(卷二) 10:15 – 11:00 MC1: 602 MC2: 603 M1: 604 M2: 601	

Jan 12 1月12日 Mon	Jan 13 1月13日 Tue	Jan 14 1月14日 Wed		Jan 15 1月15日 Thu
* Eng (Speaking) 英文(口試) 8:15 – 9:25	Phy 物理 8:15 – 10:15 Blk 1: 601 Blk 2: 602	BAFS 企會財 8:15 – 9:45 603 C. Lit (I) 文學(卷一) 8:15 – 9:45 603	Hist 歷史(卷一) 8:15 – 9:45 604 Chem 化學 8:15 – 10:00 Blk 1: 604 Blk 3: 601	Reserved 預留
Eng (Listening) 英文(聆聽) 9:55 – 12:05 Hall		C. Lit (II) 文學(卷二) 10:15 – 11:45 603	Hist. (II) 歷史(卷二) 10:15 – 11:45 604	

Except Eng (Speaking) and some specific subjects, the examination will be held in Room 601-604.

* The venues for Eng (Speaking) will be announced by the subject teachers.

KING LING COLLEGE
S6 Mock Examination (2025-2026)
Timetable

15 Jan 1月15日 Thu	16 Jan 1月16日 Fri	17 Jan 1月17日 Sat
Eng (III Listening) 英文(卷三 聆聽) 8:15 - 10:25 HALL	Chi (I, Reading) 中文(卷一 閱讀) 8:15 - 9:45 HALL	Reserved 預留
* Eng (IV Speaking) 英文(卷四 口試) 10:55 - 11:55 202-205 301-305	Chi (II, Writing) 中文(卷二 寫作) 10:15 - 12:30 HALL	

19 Jan 1月19日 Mon	20 Jan 1月20日 Tue	21 Jan 1月21日 Wed	22 Jan 1月22日 Thu		23 Jan 1月23日 Fri	24 Jan 1月24日 Sat
Eng (I, Reading) 英文(卷一 閱讀) 8:15 - 9:45 HALL	Maths (I) 數學 (卷一) 8:15 - 10:30 HALL	CS 公社 8:15 - 10:15 HALL	C. Lit (I) 文學 (卷一) 8:15 - 10:15 403 Hist (I) 歷史 (卷一) 8:15 - 10:15 402	BAFS (I) 企會財 (卷一) 8:15 - 9:15 404 Chem(I) 化學 (卷一) 8:15 - 10:45 HALL	Phy (I) 物理 (卷一) 8:15 - 10:45 HALL	Reserved 預留
Eng (II, Writing) 英文 (卷二 寫作) 10:15 - 12:15 HALL	Maths (II) 數學 (卷二) 11:00 - 12:15 HALL		C. Lit (II) 文學 (卷二) 10:45 - 12:45 403 Hist (II) 歷史 (卷二) 10:45 - 12:15 402	BAFS (II) 企會財 (卷二) 9:45 - 12:15 404 Chem(II) 化學 (卷二) 11:15 - 12:15 HALL	Phy (II) 物理 (卷二) 11:15 - 12:15 HALL	

26 Jan 1月26日 Mon	27 Jan 1月27日 Tue		28 Jan 1月28日 Wed
Geog (I) 地理 (卷一) 8:15 - 11:00 HALL	I.C.T. (I) 電腦 (卷一) 8:15 - 10:15 402 C. Hist (I) 中史 (卷一) 8:15 - 10:30 403	Econ (I) 經濟 (卷一) 8:15 - 9:15 404 Bio (I) 生物 (卷一) 8:15 - 10:45 401	Maths (M1/M2) 數學 (M1/M2) 8:15 - 10:45 HALL
Geog (II) 地理 (卷二) 11:30 - 12:45 HALL	I.C.T. (II) 電腦 (卷二) 10:45 - 12:15 402 C. Hist (II) 中史 (卷二) 11:00 - 12:20 403	Econ (II) 經濟 (卷二) 9:45 - 12:15 404 Bio (II) 生物 (卷二) 11:15 - 12:15 401	Reserved 預留

Except Eng (Speaking) and some specific subjects, the examination will be held in school hall.

* The venues for Eng (Speaking) will be announced by the subject teachers.

敬覆者:

已知悉聖誕假期自修室計劃的有關事宜，現謹覆如下:

To: Principal:

☐ 本人同意敝子弟參與聖誕假期自修室計劃
My child will join the Christmas Holidays Self-study Room Program

☐ 敝子弟不會參與聖誕假期自修室計劃
My child will not join the Christmas Holidays Self-study Room Program

此覆

景嶺書院校長

學生姓名：_____

班別：_____ 班號：_____

家長簽署：_____

二零二五年十二月 日

